
ZÁPISNICA Z RIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA ZO DŇA 29.02.2024. 
 

Navrhovaný program : 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola úloh a uznesení 

4. Preplatenie chladiaceho zariadenia pre zosnulých 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

K bodu 1. :  Pán starosta privítal prítomných a otvoril 

 zasadanie. 

 

K bodu 2. :   -  pán starosta : " Má niekto niečo k tomu? Chce niekto pridať nejaký bod? Ak 

nie, tak ja by som pridal jeden bod : Preplatenie PD rekonštrukcie OcÚ Ďurďoš 

Hlasovanie za schválenie programu s novým bodom: 5: 0 za. 

 

K bodu 3. : -  p. starosta :" Zatiaľ ide všetko podľa plánu, čakáme na výzvy." 

 

K bodu 4. :  - p. starosta : " Dostali sme 3000,-€. Cena je 5.400,-€. Potrebujeme ešte doplatiť 

2400,-€ preto sme začali so zbierkou od občanov. Počítali sme že ak za každý dom dajú 20,-€, 

tak by sme mali približne tých 1000,-€ a ostatné by sme doplatili z obecných, teda 1 400,- € 

- p. I. Kura : " Nemali sme dostať viac? Veď minule bolo povedané, že na chladničku bude 

dotácia?"  

 - p. starosta : " Áno mala byť ale ten projekt nevyšiel, padol. Žiadali sme 15000,-€, no dostali 

sme len 3000,-€. Som rád, že  to máme už tu. Treba to zaplatiť do augusta.  3x splátky : 

3000,-€, 1000,-€, 1400,-€.  Koľko sa vyzbiera tak vyzbiera a obec zbytok doloží. Už máme 

400,-€ vyzbieraných. Podal som projekt na stoličky, tak už budeme mať komplet. Lavičky 

nie, lebo 7000,-€ by to stálo. Hlasujte. " 

- p. J. Husák :"  So zbierkou nesúhlasím. " 

- p. O. Lattová :" Ani ja, a ako to chcete vykalkulovať? " 



- p. starosta :" Grodzinčanov sa to netýka, vy pochovávate v Hanušovciach aj pohreby tam 

robíte. Máte to bližšie samozrejme viem, takže vás sa to netýka. Zbierka je dobrovoľná tak 

kto nechce dať, nedá, ale každý to potrebuje. " 

 

Hlasovanie : 4:0 za. P. O. Lattová sa zdržala. 

 

K bodu 5. : Preplatenie PD rekonštrukcie : -  p. starosta : " Projektová dokumentácia 15600,-€ 

za obecný úrad. Rekonštrukcia zadarmo bez spoluúčasti, jedine platíme verejné obstarávanie." 

- p. O. Lattová : " A keď to padne?  Tak z obecného to my zaplatíme. Akú máme záruku? 

Nemôžme to presunúť na potom? Ako stojíme na tom? " 

- p. starosta :" To určite nie, nemôžeme to presunúť. Potom nebude výzva, projekt musí ísť 

teraz. Peniaze za projekt sa  nám vrátia." 

- p. J. Husák : " Za projekt 15000,-€  je dosť. " 

- p. starosta : " Cena práce bude 360000,-€, všetko prerobiť , vodu, opraviť WC,  steny 

opadávajú, pleseň je všade, dávame aj solárne panely ..." 

- p. J. Husák : " Panely pre nás by to nebolo, sme malý úrad, načo by nám to bolo?. " 

- p. starosta :" Môžme aj svetlá dať, verejné osvetlenie. " 

- p. I. Kura :" Voda by tu bola potrebná, aj tu na úrade, ale veď je tu studňa nie? " 

- p . starosta : " Je, ale neni pitná voda a zabité rúrky sú s vodným kameňom. Potrebujeme 

všetky vymeniť. " 

- p. J. Husák : " Nevidel som rozpočet, tak neviem ako na tom sme, či sme v dobrom stave. Je 

to veľká pálka s tými prípravami. Nesúhlasím s tým, je to veľká pálka." 

- p. O. Lattová :" Ani ja nie. Musíme rátať s tým, že nám to nepreplatia a treba najprv 

rozmýšľať čo potrebujeme. " 

- p. starosta : " Nepotrebujeme vodu? Šak ja nie pre mňa?! Pre občanov. " 

- p. O. Lattová : " Nahrala by som vás teraz čo hovoríte. 

- p. starosta : " Kľudne, máte na to právo. 

 

Hlasovanie : 3:2, proti Lattová, Husák 

 

K bodu 6. : Rôzne : 

- p. starosta : " Vyhrali sme súd ohľadom DS." 

- p. O. Lattová : " Takže už je to ukončené?"  

- p. starosta : " Ešte nie, ešte jeden pán sa vyhrážal, tak bude ešte jeden súd. 



Ďalej, budú voľby na prezidenta SR, tak sme zvedaví ako to dopadne. 

- p. J. Husák : " Ešte k tej zbierke by som chcel, veľa ľudí sa sťažuje, že sa veľa robí vecí, s 

ktorými sa nesúhlasí a potom na chladničku sa majú skladať ľudia?" 

- p. starosta :  " Je to dobrovoľná zbierka. Keď sa vyzbiera, dobre, keď nie, tak nie!" 

- p. J. Husák : "To je len princíp." 

- p. O. Lattová : " Ako to vyúčtujete?" 

- p. starosta :  " To sa zistí, opakujem , je to zbierka. 

- p. O. L. : " Rozumiem čo chce p. Husák povedať, napr. jeden kontajner nemôžeme za 8 

rokov pristaviť ako obec, a jedna pani má sama kontajner. Sama si vybavila. Tak neverím, že 

sa nedá cez obec zaplatiť pre ľudí za toľko rokov 1 kontajner! To je len príklad." 

- p. starosta : " Samozrejme, že by sa dalo, ale je to nákladné. Skúste sa teda tej pani opýtať 

kde a za koľko to vybavila a uvidíme potom.  Ďakujem. 

 

K bodu 7. Pán starosta poďakoval všetkým prítomným a ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila: p. G. Kurová. 


